

Title (en)

Insert for a toe-ballet shoe.

Title (de)

Einlage für Ballettschuhe für Spitzentanz.

Title (fr)

Insert pour chaussons de ballet de pointes.

Publication

EP 0136415 A1 19850410 (DE)

Application

EP 84107768 A 19840704

Priority

CH 500083 A 19830914

Abstract (en)

In order to avoid the pain-causing pressure, friction and wound points on the feet in toe dancing, inserts (3) are provided, which comprise a layer (5) made of a plastic, non-drying mass of lime, paraffin and prepared chalk, which is enclosed between two fine elastic films (4). The wide side of the insert (3), which comes into contact with the toes, is covered with a layer (6) made of pliable goatskin. The other side of the insert (3) is also covered with a layer (7). <IMAGE>

Abstract (de)

Um die schmerzverursachenden Druck-, Reibungs- und Wundstellen der Füsse beim Spitzentanz zu vermeiden, sind Einlagen (3), die eine Schicht (5) aus einer knetbaren, nicht trocknenden Masse aus Kalk, Paraffin und Schlämmkreide, die zwischen zwei feinen, elastischen Folien (4) eingeschlossen ist, vorgesehen. Die mit den Zehen in Berührung kommende Breitseite der Einlage (3) ist mit einer Schicht (6) aus schmiegensamen Ziegenleder überzogen. Die Gegenseite der Einlage (3) ist ebenfalls mit einer Schicht (7) versehen.

IPC 1-7

A43B 5/12

IPC 8 full level

A43B 5/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

A43B 5/12 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] US 2810214 A 19571022 - WOLFE SHEEMON A
- [Y] AT 342456 B 19780410 - BINDER REINMAR DR [AT]
- [Y] US 4026046 A 19770531 - CLARK ANN V, et al
- [A] US 1744122 A 19300121 - KEELING JOHN G

Cited by

EP1325688A1; US6189172B1; AT124U1; US5469641A; US6705026B1; GB2293958A; US2011265348A1; US9314068B2; GB2444021A; US5129165A; US7010823B2; US6766599B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0136415 A1 19850410

DOCDB simple family (application)

EP 84107768 A 19840704